

## LEAK 產品保用

產品類別	保用期*	保用登記
CD 播放機、擴音機	1 年	需要

\*個別產品的保用年期或有不同。

產品保用只適用於由 Pioneer & Onkyo Marketing Asia Limited 代理之香港及澳門地區行貨，水貨恕不受理。POMA 客戶服務熱線查詢：2429 8148

請詳閱並同意及接受有關保用條款：

1. Pioneer & Onkyo Marketing Asia Limited 之客戶在產品保用期內（保用期由購買日期起計）可獲免費維修服務。在保用期內所有維修之費用及零件，除外殼、旋鈕和喇叭木箱外，將全部免費。
2. (a) 曾由未經本司授權之人士維修或改裝，或 (b) 曾因錯誤操作、疏忽使用、人為損壞，或自然環境所損壞（如火災、水災、雷擊、蟲害等等），或 (c) 安裝不適當或放於密封之環境內，或 (d) 因外接其他裝備所引致的故障和損壞，或 (e) 機身編號曾被刪改，此保用將會自動無效。
3. 客戶使用維修服務時，必須出示購買發票正本。
4. 所有維修機的運輸費、貨運費、郵遞費和保險費（如有需要），都必需由用戶預先支付。
5. 免費維修保養只在香港及澳門有效。
6. 如有任何爭議，Pioneer & Onkyo Marketing Asia Ltd. 保留最終決定權。

註：本保用內容如有修改，恕不另行通知。

**LEAK Warranty**

Product Category	Warranty Period*	Online Registration
CD Player, Amplifier	1 Year	Required

\*The warranty period varies by Product model.

The Product Warranty service is applicable for products sold in Hong Kong or in Macau which is distributed by Pioneer & Onkyo Marketing Asia Limited ONLY.

POMA Customer Service Hotline: 2429 8148

Please read and agree the Product Warranty Terms and Conditions:

1. Pioneer & Onkyo Marketing Asia Limited has an option to provide free repair service in workmanship and spare parts except cabinets, knobs, and wooden speaker cabinets, for which is under warranty period (warranty period is commenced from the date of purchase).
2. This warranty will become void, if the product (a) has repaired or modified by an non-authorized person, or (b) has been damaged through misuse; negligence; abuse; or any accident from nature (like fire, flood, struck by lighting, pest), or (C) was improper installation or was installed in seal up environment, or (d) the serial number has been altered, effaced or removed, or (e) was damage which was caused by external connection with other equipment.
3. The original Purchase Receipt must be presented whenever any warranty or out of warranty service is required.
4. All transportation, shipping, freight and insurance charges (if required) of any defective equipment must be pre-paid by the Enduser.
5. The free warranty repair service is only available in Hong Kong and Macau.
6. In case of any dispute, Pioneer & Onkyo Marketing Asia Ltd. reserves the right to make the final decision.

Remark: The warranty terms and conditions would be revised without prior notice.

查看 LEAK 產品機身編號 (S/N)：

- 機身編號 (S/N) 位於器材背面或底部，以及包裝盒上。機身編號為包含字母和數字的組合。
- 以下是產品機身編號的例子：



Locating the Serial Number of LEAK products:

- The Serial Number (S/N) can be found on the back or bottom side of the product, and the warranty card serial number sticker on the package box which is typically near the barcode. The Serial Number includes letters and numbers.
- Here is an example of what a serial number on a product or box might look like:

